
 

 

 

 

Vicente-Juan Torres Ribas, regidor portaveu del grup polític municipal Proposta per Eivissa, amb 
domicili a l'efecte de notificacions en Apartat de Correus 845 de 07817 Sant Jordi de ses Salines, en la 
seu electrònica municipal i correu electrònic pxe.stjosep@gmail.com, conforme al que disposa el 
Reglament Orgànic Municipal, presenta al pròxim Ple Ordinari per al seu debat i aprovació, si escau, la 
següent: 

MOCIÓ 

PER A L'ELIMINACIÓ DE LA XARXA AÈRIA D'ALTA TENSIÓ QUE ENLLAÇA EIVISSA AMB FORMENTERA 
TRAVESSANT EL PARC NATURAL DE SES SALINES 

 

El passat dia 30 de gener va aparèixer la notícia que Xarxa Elèctrica, l'empresa de Redeia responsable 
de l'operació i transport del sistema elèctric nacional, havia finalitzat amb èxit la fase d'estesa del nou 
enllaç elèctric submarí entre Eivissa i Formentera.  

En la presentació va haver-hi intervencions de totes les administracions i empreses implicades en la 
instal·lació d'aquest nou enllaç elèctric submarí entre Eivissa i Formentera; començant per la 
vicepresidenta tercera i ministra per a la Transició Ecològica i el Repte Demogràfic, Teresa Ribera, al 
costat de la presidenta del Govern de les Illes Balears, Francina Armengol, així com també la 
presidenta de Redeia, Beatriz Corredor. Van participar igualment el president del Consell d'Eivissa, 
Vicent Marí, la presidenta del Consell de Formentera, Ana Juan, al costat d'altres autoritats i 
representants institucionals insulars i locals. 

Entre altres anuncis, Francina Armengol, presidenta del Govern dels Illes Balears, va assegurar que la 
nova infraestructura "... garanteix completament la demanda elèctrica de manera estable i segura"; 
mentre que la presidenta de Redeia, Beatriz Corredor, va destacar que “la màxima prioritat de Xarxa 
Elèctrica ha estat garantir la seva sostenibilitat, respectant el medi ambient i la seva integració en 
l'entorn, a través del diàleg i l'escolta amb el territori”. La mateixa presidenta de Redeia també ha 
avançat que “l'empresa treballa de manera coordinada amb les administracions implicades per a posar 
en servei la instal·lació en el menor temps possible”. 

Cap, absolutament cap, de les intervinents van fer referència al possible desmantellament dels cables i 
torres de la línia d'alta tensió existent en l'actualitat creuant el parc natural de Ses Salines i que deixarà 
de ser necessària una vegada que entri en servei el nou enllaç previst per a finals de 2023; del qual 
diuen, a més, que el bon avanç dels treballs obre la possibilitat d'avançar aquesta data al període del 
segon semestre de l'any, sempre de manera condicionada a la situació d'incertesa geopolítica i les 
seves afeccions a les cadenes de subministrament. És summament inquietant que res es digui del 
desmantellament de la línia actual, convertint en urgent el preveure el seu desmantellament una 
vegada es posi en servei el nou enllaç elèctric; sent per això que es proposa al ple les següents 

 



 

 

PROPOSTES DE RESOLUCIÓ 

1. Sol·licitar a la ministra per a la Transició Ecològica i el Repte Demogràfic i a la presidenta del 
Govern de les Illes Balears, implicades en la instal·lació del nou enllaç elèctric submarí entre Eivissa i 
Formentera ara en construcció, el desmantellament del tram de la xarxa terrestre existent en 
l'actualitat creuant el parc natural de ses Salines una vegada entre en servei el nou enllaç indicat. 

 

Sant Jordi de ses Salines, 12 de febrer de 2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

SR. ALCALDE-PRESIDENT DE L’ AJUNTAMENT DE SANT JOSEP DE SA TALAIA 


